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Írásbeli választ igénylőkérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mit kíván tenni annak érdekében, hogy a kérdésben említett solti szülők mielőbb
visszakaphassák indokolatlanul elvett gyermekeiket?”

címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtan i

Dr. Herczog László
szociális és munkaügyi miniszterhez

Tisztelt Miniszter Úr !

Solt-Félixházán Gergely János és feleségétől 2009. június 25-én délidőben a tizenöt éve s
fiútól kezdve, a nyolc hónapos szopós gyermekig bezárólag mind a hat gyermeküket elvitte a
Solt város családsegítő hivatala. Három rendőr és három tisztviselő lakossági bejelentésr e
ment ki hozzájuk . Az indok családi perpatvar.

Gergely János édesapa, és felesége az édesanya a gyermekeiket sohasem bántották .
Nem folytatnak italozó életmódot, ezt a hivatal is elismerte . Az édesanya főállású anya, az
édesapa dolgozik . Ha szegényesen is, de tisztességesen élnek . Amióta elvitték gyermekeiket ,
semmit sem tudnak róluk . Solt város és környéke polgárai közül többen összefogtak azért ,
hogy segítsenek a bajbajutott családon anyagilag .

Kérdezem tehát Miniszter urat :
Ön szerint hatékonyan működik a Solti Családsegítő Hivatal, ha bizonyítást nem nyer ő
indokokkal elválasztja az említett szül őktő l a kisgyermekeiket?
Mit kíván tenni annak érdekében, hogy a szóban forgó szül ők mielőbb visszakapják
gyermekeiket?

A téma súlyosságára való tekintettel várom Miniszter úr sürg ős válaszát, egyúttal kérem
Miniszter urat, hogy miel őbb vizsgáltassa felül a Solti Családsegítő Hivatal tevékenységét, az
elvett gyermekeket pedig minél el őbb segítse vissza a szüleikhez .

Budapest, 2009 . augusztus 24 .

Balogh zse
országgyűlési képviselő
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